

Hand Crimpzange

hand-held crimping tool



Mit der Zange lassen sich Leiter mit den entsprechenden Steck- bzw. Buchsenkontakten der Serie TT93 sicher vercrimpen. Die Zange hat einen Fehlbedienungschutz und ist leicht zu handhaben. Es stehen zwei Zangen zur Verfügung:

This tool can be used to safely crimp the conductor with the respective pin or socket contacts of the series TT93. The tool has a protection feature against false operation and is easy to use. There are two crimping tools available:

WT10-01 Handcrimpzange für 0,14 bis 1,5 mm²
(AWG 26-16)

WT10-01 hand-held crimping tool for 0.00022
to 0.0023 inch² (AWG 26-16)

WT10-02 Handcrimpzange für 0,05 bis 0,56 mm²
(AWG 30-20)

WT10-02 hand-held crimping tool for 0.000079
to 0.00087 inch² (AWG 30-20)

Ausdrückwerkzeug

removal tool



Mit dem Ausdrückwerkzeug TR116 lassen sich die Stift- bzw. Buchsenkontakte der Serie TT93 einfach und zerstörungsfrei wieder entfernen. Damit ist ein Umbestücken oder eine Reparatur einfach und sicher durchführbar.

The removal tool TR116 is used to remove pin or socket contacts of the series TT93 easily and without destruction. This means re-equipping or repairs are easy and safe to carry out.

Eindrückwerkzeug

insertion tool



Mit dem Eindrückwerkzeug TR216 können die Kontakte leicht bis zum Verrasten in die Kontaktlöcher geschoben werden. Besonders bei dünnen Kabeln erleichtert dies die Montage.

The insertion tool TR216 is used to push the contacts easily into the contact holes until they lock in place. This makes assembly easier, particularly where fine cables are involved.